

Literal Meanings when they occur in concrete contexts.

معاني حرفية عند حدوثها في سياقات محددة.

Abstract is when they cannot be perceived directly through the senses.

الملخص هو عندما يمكن رؤيتهم مباشرة من خلال الحواس.

Figurative Meanings when they occur in abstract contexts.

المعاني التصويرية عندما تحدث في سياقات مجردة.

Concrete Countable Expressions refer to items that are separate from one another which can

ordinarily be counted one by one.

تشير تعبيرات الخرسانة القابلة للعد إلى العناصر المنفصلة عن بعضها البعض والتي يمكن

عادة يتم حسابها واحداً تلو الآخر.

Abstract Non-Countables are treated in the English language as indivisible.

ملخص يتم تصنيف Non-Countables في اللغة الإنجليزية على أنها غير قابلة للتجزئة.

Singular Countable Noun Phrase must have an overt specifier.

المفرد يجب أن يكون عبارة اسم محدد محدد علني.

Plural Countable & Non-Countable may have a zero specifier.

قد يكون الجمع عدداً وغير قابل للعد عدداً صفر.

Deictic Expressions from the Greek word deixis, which means "pointing" via language.¹

Deictic Expressions من الكلمة اليونانية ، deixis والتي تعني "الإشارة" عبر اللغة.¹

They are bits of language that we can only understand in terms of the speaker's intended

meaning.²

إنها أجزاء من اللغة يمكننا فهمها إ من حيث المقصود من المتحدث

meaning.²

They have to be interpreted in terms of which person, place or time the speaker has in mind.³

يجب أن يتم تفسيرها من حيث الشخص أو المكان أو الوقت الذي يفكر فيه المتحدث

Personal Deixis is when we use deixis to point to things and people.

Example: I, you and we, which 'point' to the participants in any speech; he, she, it and they,

Personal Deixis هو عندما نستخدم deixis ل إشارة إلى ا شياء والأشخاص.

مثال: أنا ، أنت و نحن ، "نشير" إلى المشاركين في أي خطاب ؛ هو ، هي ، هو و هم،

when used to refer to others in the environment. عندما تستخدم ل إشارة إلى ا خرين في البيئة.

Spatial Deixis are words and phrases used to point to a location.

Example: here and there, which designate space close to the speaker or farther away;

this/these and that/those, which indicate entities close to or removed from the speaker.

Spatial Deixis هي الكلمات والعبارات المستخدمة لـ إشارة إلى الموقع.

مثال: هنا وهناك ، والتي تحدد الفضاء القريب من المتكلم أو أبعد.

هذه / هذه و / أو تلك التي تشير إلى الكيانات القريبة أو التي تمت إزالتها من المتحدث.

Temporal Deixis are words and phrases used to point to a time.

Example: now, then, yesterday, today, tomorrow, last week, next month, etc. all relative to

the time.

Temporal Deixis هي الكلمات والعبارات المستخدمة لـ إشارة إلى الوقت.

مثال: ان ، ثم ، أمس ، اليوم ، الغد ، ا سبوع الماضي ، الشهر المقبل ، إلخ. جميع النسبية لـ

الوقت.

Deictic Words are words which 'point' to 'things' in the physical-social context of the speaker

and addressee.

الكلمات ا م ئية هي كلمات "توجه" إلى "الأشياء" في السياق الاجتماعي-اجتماعي للمتحدث

المرسل اليه.

Anaphora can be defined as subsequent reference to an already introduced entity.

يمكن تعريف الجنس كإشارة حقة إلى كيان تم إدخاله بالفعل.

Collocations is a pair or group of words that are often used together.¹

Collocations هو زوج أو مجموعة من الكلمات التي غالبًا ما تستخدم معًا

They are certain words that tend to appear together or "keep company".²

Fixed Collocations for example take a photo, where no word other than take collocates with

photo to give the same meaning.

إنها كلمات معينة تميل إلى الظهور معًا أو "إبقاء الشركة".²

على سبيل المثال ، تأخذ " راقات الثابتة" صورة ، حيث توجد كلمة أخرى بخ ف الترتيب

الصورة عطاء نفس المعنى.

Open Collocations are where several different words may be used to give a similar meaning. Collocations حيث يمكن استخدام عدة كلمات مختلفة عطاء معنى مماثل.

Presupposition is what a speaker assumes is true or known by a listener. Presupposition هو ما يفترض المتكلم صحيح أو معروف من قبل المستمع.

Deictic Expressions من الكلمة اليونانية ، deixis والتي تعني "الإشارة" عبر اللغة.1